
                                                                                 
 

Zápisnica č. 6 
zo zasadnutia členov projektu  Environmentálne aspekty urbanizovaného prostredia, 

konaného dňa 14. 9. 2011 od  9,00 hod do 11,00 hod 
 

 
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny    

 
Program:1. Privítanie spoluriešiteľov projektu 
 2. Elektronické vypĺňanie pracovných výkazov 
 3. Prístrojové vybavenie 
 4. Metodiky a práca s prístrojmi 
 5. Propagácia 
 6. Propagácia na konferencii doktorandov FPV UKF 
 7. Monitorovacia správa 
 8. Rôzne  
 
Mená v texte sú používané bez titulov. 
 
K bodu 1:  Zasadnutie  otvorila vedúca projektu Z. Rózová. Privítala spoluriešiteľov 
projektu na v poradí šiestej porade k projektu Environmentálne aspekty urbanizovaného 
prostredia.  
 
K bodu 2: V tomto bode programu vedúca projektu predložila hlavný bod programu, ktorým 
bolo oboznámenie s vyplnením pracovných výkazov elektronickou formou cez portál ITMS. 
Všetci riešitelia projektu obdržali prihlasovacie údaje do systému a taktiež manuál ako 
pracovať v tomto systéme. P. M. Plánková prezentovala prostredníctvom dataprojektoru 
postup vyplnenia modelového výkazu. Bol nastolený problém akou formou bude prebiehať 
kontrola výkazov. P. Z. Rózová. navrhla, aby prvá kontrola výkazov sa uskutočnila tlačenou 
aj elektronickou formou. Výkazy elektronickou formou sa budú podávať od 1. augusta.  
 
K bodu 3: Vedúca projektu sa informovala o dodaní prístrojov na jednotlivé pracoviská, 
podotkla, že 1 z prístrojov bude dodaný ešte v presne neurčenom termíne, nakoľko nastal 
problém s dopravou. Ďalej informovala o pripravovaných inštruktážach s odbornými 
pracovníkmi k jednotlivým prístrojom. 
 
K bodu 4: V rámci tohto bodu vedúca projektu doporučila koordinátorom, aby si 
zorganizovali pracovné porady ohľadom postupu práce na metodikách, prístrojoch a práce na 
projekte. Je potrebné začať predbežné merania, aby boli prístroje a metodiky overené do 
konca decembra tohto roku, keďže rok 2012 je určený na merania a zber dát a posledný rok 
riešenia projektu  bude zameraný na  aktivitu 1.2 – sumarizovanie analytických podkladov a 
publikačnú činnosť. 
 
K bodu 5: V tomto bode programu vedúca projektu informovala o podpise zmluvy s firmou, 
ktorá bude dodávať informačné tabule a propagačné plagáty. Bola zadaná úloha p. B. 
Kolenovi, aby dohliadol na objednávku a cenovú ponuku štítkov a tabúľ, taktiež na parametre, 



ktoré sú požadované agentúrou. Ďalšou z úloh je kontrola propagačných materiálov na 
pracoviskách, kde prebieha riešenie projektu a na miestnostiach, v ktorých sa nachádzajú 
prístroje. 
 
K bodu 6: Vedúca projektu informovala o umiestnení panela pred miestnosťou P2, a ku 
všetkým miestnostiam, kde budú prebiehať rokovania v rámci konferencie doktorandov 
a mladých vedeckých pracovníkov FPV v dňoch 21-22. 9. 2011. 
 
K bodu 7: Vedúca projektu požiadala koordinátorov o zabezpečenie podkladov 
k monitorovacej správe za obdobie apríl – september 2011. V prípade odovzdaných 
podkladov je potrebné doplnenie nových aktivít v mesiaci september. O prípadných zmenách 
treba informovať M. Plánkovú. 
 
K bodu 8: V rámci diskusie vystúpili: 

- Ľ. Valovičová sa informovala o termíne dodania prístroja na katedru fyziky, ohľadom 
tohto prístroja nastal problém s dopravou, preto nie je presný termín dodania. 

- Z. Pucherová položila otázku ohľadom vykazovania si zaškolení k prístrojom. P. 
Rózova navrhla uvádzať aktivity podľa matice. Úloha pre asistenta vedúceho projektu: 
zaslanie matice všetkým riešiteľom projektu. 

- I. Petrovičová informovala o pripravovanom meraní dňa 19. 9. 2011 a súčasne 
požiadala o zabezpečenie zmerania mikroklímy počas tohto merania. Ďalej poukázala 
na problém dlhodobého prenájmu plynovej fľaše počas riešenia projektu. Daný 
problém je potrebné riešiť s tajomníčkou fakulty. Ďalej sa informovala 
o pripravovanom prijatí technickej pracovníčky na katedru zoológie od januára roku 
2012 k projektu.  

- D. Horváthová sa informovala o oslovení firmy v prípadnom riešení problému 
s prístrojom, keďže na prístroji je uvádzaná iná firma ako je dodacia. Vedúca projektu 
odpovedala, že v takomto prípade sa musí osloviť zmluvná dodávacia firma.  

- Z. Rózová požiadala koordinátorov, aby ju prizývali na porady jednotlivých aktivít. 
Taktiež dala otázku ohľadom ďalšej porady, ktorá by sa mala uskutočniť začiatkom 
októbra.  

- Z. Rózová požiadala p. Mitterpacha o zistenie cenových ponúk na centrálu 
elektrického prúdu z dôvodu pripojenia prístrojov v teréne. 

 
 
 
 
 
       Prof. Ing. Zdenka Rózová, CSc. 
        vedúca projektu 
 


